
Skolebestyrelsesmøde den 14. juni 2023 
 

Tidspunkt: Kl. 18.30 til 21.00 
 

Deltagere Forældrerepræsentanter: Anny Birgitte Kristensen, Charlotte Langerskov, Amal Beydas, 

Jesper Bjørn Bak, Per Bregner Carlsen, Christian Christiansen og Annemette Wullum. 
  

 Medarbejderrepræsentanter: Hanne Mortensen og Helle Holm 
  

Elevrådsrepræsentanter: Jonas Høegh Vejle, Cille Christiansen 
 

Ledelsen: Lars Kirk (skoleleder), Rasmus Godsk (viceskoleleder) 
  

Afbud: Per Bregner Carlsen, Charlotte Langerskov 
 

Mødeleder: Jesper Bjørn Bak 

Referent: Rasmus Godsk 
 

Emne Bemærkninger  
1. Skolestruktur 

(prioriteret punkt) 

I lighed med sidst er midtbybestyrelserne inviteret til at deltage i 

dette punkt. 

 

18.30-

19.10 

2. Godkendelse af ref. fra 

mødet den 15. maj 

Godkendt 19.10-

19.15 

3. Elevrådet Deltog ikke 19.15-

19.30 

4. Økonomisk struktur og 

aktuel status 

Tallene minus fakturaer er omsider indlæst i det nye system, 

men vi har ikke haft en chance for at gennemgå det endnu. Fra 

forvaltningens side lægges der især vægt på, at opfølgningen pr. 

30/6 til august bliver retvisende. 

Bestyrelsen ønsker input til prioritering af fremtidig 

vedligeholdelse og ønsker om opdaterede faglokaler, og vil i den 

forbindelse gerne se plantegninger over skolens bygninger. Lars 

prøver at fremskaffe disse. 

 

19.30-

20.00 

5. Budget 2024 Udarbejdelse af høringssvar. Høringsmaterialet forventes 

udsendt torsdag d. 8/6. 

 

Vedr. forventede besparelser på skolestruktur: 

• Bestyrelsen udbeder sig at se plantegninger for skolens 

bygninger 

• Ophør af angstbehandling 

• Afskedigelse af skole-/dagtilbudssocialrådgivere 

• En stribe reduktionsforslag (sommercamp, SSP, SDS, 

behandlingsmedarbejder, fritidsklubber mv.) rammer 

forebyggelsen hårdt, hvilket uvægerligt medfører øgede 

udgifter og behov for endnu flere af de millioner, man 

heller ikke finder med det fremlagte forlig om 

Aakjærskolens udskoling, som med forvaltningens egne 

ord og rapport ingen besparelser giver. 

 

Hvad er særligt ved Skive? Hvad skal tiltrække børnefamilier, 

hvad skal få de unge til at blive eller vende tilbage efter endt 

uddannelse? 

Når børnetallet falder, slankes forvaltningen så tilsvarende? 

Visionsløst, ideforladt, tilfældigt 

 

20.00-

20.20 

6. Skemaer Skolebestyrelsen forelægges skemaer for det kommende skoleår 

til kommentering jf. §45 stk. 4 

20.20-

20.40 



 

7. Meddelelser 

(Orienteringspunkt). 

Helle takker for godt samarbejde som medarbejderrepræsentant i 

skolebestyrelsen. Hun afløses næste år af Maren. 

 

 

20.40-

20.50 

8. Evt.  20.50-

21.00 

9. Kommende møder Faste punkter +: 

 

Ikke datofastsat: 

Årsberetning (udsat) 

Halgulvet (udsat): priser undersøges på forskellige løsninger 

Klubben (evt. fremvisning på august-mødet) 

 

 

 

 

Referatet godkendt: 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Per Bregner Carlsen Amal Beydas 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Annemette Wullum Anny Birgitte Kristensen 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Christian Christiansen. Charlotte Langerskov 

 

 

_____________________________ _______________________________ 

Jesper Bjørn Bak. Helle Holm, medarbejderrep. 

 

 

_____________________________  

Hanne Mortensen, medarbejderrep.  

 

 

 

Referatet læst: 

 

 

_____________________________ 

Rasmus Godsk, konst. skoleleder 
 

 
Kommende bestyrelsesmøder: 
 

 


